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Abstract (en)
A coupling for connecting a male nozzle (23) on a compressed gas cartridge (20) to a gas apparatus (30) which also has a male intake nozzle (32)
consists of a female holder shaped to receive both nozzles and seals (11). The seals are in the form of a single sleeve fitting over both nozzles and
having an inner gas retaining groove. In a variant of the design the seal can comprise two toroid seals, and the holder is shaped to guide the two
male nozzles so their open ends meet.

Abstract (fr)
Raccord pour, d'une part, un embout d'éjection male (23) d'une cartouche de carburant (20) destinée a alimenter en gaz comprimé un appareil
de fixation a gaz comprimé et, d'autre part, un embout d'admission male (32) d'un dispositif (30) d'admission de gaz comprimé dans l'appareil,
comportant des moyens d'étanchéité (11) destinés a assurer |'étanchéité du raccord entre les deux embouts (23, 32), et un porte-joint (1) femelle
agencé pour recevoir les deux embouts males (23, 32). Les moyens d'étanchéité (11) sont agencés pour s'étendre de part et d'autre du plan de joint
des deux embouts males (23, 32). L'invention s'applique bien aux appareils de fixation de tampon a piston propulsé par gaz comprimé. <IMAGE>
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